
Cie Fin. 
en 
Bestuur

04-09-18 In raadsreglement opnemen dat alle 
bestuurders, raads- en 
commissieleden een VOG moeten 
overleggen (nav integraal 
veiligheidsplan). Een concept klaar 
hebben voor fvo 13 september.

Griffie Griffie on hold 20200228 De raad kan een 
voorstel tegemoetzien in aanloop 
naar de 
gemeenteraadsverkiezingen 2022. 
De behoefte aan v.o.g.-screening 
van alle lokale politieke 
ambtsdragers is besproken met de 
fractievoorzitters en is opgenomen 
in het door de raad in december 
2018 vastgestelde integrale 
veiligheidsplan. Nadere toelichting 
is opgenomen in IBabs.

Cie Fin. 
en 
Bestuur

15-9-
2020

5. Presentatie Financiële effecten 
corona Martien Bankers informeert 
waar de post zwerfafval 48000 
vandaan komt?

van 
Dijk

BV

 

20201104 Sinds de opkomst van 
het coronavirus is een toename 
geconstateerd van de hoeveelheid 
zwerfafval. Er is een prognose 
gemaakt wat het aanpakken van 
de toename aan hoeveelheid 
zwerfafval kost. Deze prognose 
werd ingeschat op €48.000,-.

Cie Fin. 
en 
Bestuur

15-9-
2020

6. Presentatie Uitvoering motie; 
Arbeidsmigranten – inzicht en 
toeristenbelasting Wethouder van 
Dijk zegt toe te onderzoeken of het 
mogelijk is met de huisvester af te 
spreken dat hij vertrek van 
arbeidsmigranten bij de gemeente 
meldt. 

van 
Dijk

SD

  
Cie Fin. 
en 
Bestuur

15-9-
2020

6. Presentatie Uitvoering motie; 
Arbeidsmigranten – inzicht en 
toeristenbelasting Wethouder van 
Dijk zegt toe te informeren naar de 
mogelijkheid om via uitzendbureaus 
aan informatie over verblijfplaats 
arbeidsmigranten te verkrijgen

van 
Dijk

SD

  
Cie Fin. 
en 
Bestuur

15-9-
2020

7. 3e financiële rapportage
Wethouder van Dijk zegt toe op het 
moment dat de projecten zijn 
afgesloten een bezoek te 
organiseren aan de sporthal en 
zwembad.

van 
Dijk

BV  20200930 Wordt nog gepland

Cie Fin. 
en 
Bestuur

15-9-
2020

7. 3e financiële rapportage
Wethouder van Dijk zegt toe het 
verzoek om bijgepraat te worden 
over Doctor de Quayweg op te 
pakken. 

van 
Dijk

OB  20200930 Wordt nog gepland na 
projectencollege 8 december.



Cie Fin. 
en 
Bestuur

13-10-
2020

Portefeuillehouder van Dijk zegt toe 
de vraag Hoeveel geld krijgt de 
gemeente voor het Sociaal Domein 
van het Rijk? schriftelijk te 
beantwoorden.

van 
Dijk

BV  Dat is niet meer exact als zodanig 
te herleiden.

Tot en met 2018 was er sprake 
van een Integratie uitkering 
Sociaal Domein (IUSD). Per 
decentralisatietaak kreeg de 
gemeente apart geld. Per 2019 is 
het overgrote deel van de 
Integratie uitkering Sociaal Domein 
overgeheveld naar de Algemene 
Uitkering (AU). De Algemene 
Uitkering kent enkel algemene 
maatstaven, er worden geen 
specifieke middelen meer 
toegekend. 

Om u toch een beeld te kunnen 
geven van het tekort hebben wij 
een indicatieve berekening 
gemaakt op basis van de eerdere 
aanvraag voor de stroppenpot. Het 
berekende tekort voor de nieuwe 
taken (Wmo en Jeugd) was daarbij 
in 2016 € 0,6 miljoen en in 2017 € 
3,4 miljoen. 

Wij hebben dit doorgetrokken naar 
het laatste realisatiejaar (2019) wat 
betreft inkomsten van het Rijk via 
circulaires en ontwikkeling van de 
kosten. Het tekort in 2019 
bedraagt € 2,3 miljoen. Dit tekort is 
inclusief de extra middelen die het 
Rijk incidenteel ter beschikking 
heeft gesteld voor Jeugd voor de 
jaren 2019 tot en met 2021 (en 
inmiddels ook voor 2022).

Cie Fin. 
en 
Bestuur

13-10-
2020

Portefeuillehouder van Veen zegt 
toe via een afspraak met 
burgemeester Blanksma na te gaan 
hoe het project vanuit de 
Rijksoverheid mbt het 
bedrijventerrein Helmond geregeld 
is en hoeveel dit kost. 

van 
Veen 

   

Cie Fin. 
en 
Bestuur

24-11-
2020

Agp 5. Wethouder van Dijk zegt toe 
proactief bij Sociaal Domein na te 
vragen of er een budgetaanpassing 
vluchtelingenwerk nodig is n.a.v. de 
brief met taakstelling van het 
ministerie van Binnenlandse Zaken 

Van 
Dijk

SD  20201209 antwoord aangeboden 
aan VVD

Cie Fin. 
en 
Bestuur

24-11-
2020

Agp 5. Wethouder van Dijk zegt toe 
de vraag van de VVD m.b.t. de 
autisme-expert schriftelijke te 
beantwoorden

Van 
Dijk

SD  20201209 antwoord aangeboden 
aan VVD

Cie Fin. 
en 
Bestuur

24-11-
2020

Agp 5. Wethouder van Dijk zegt toe 
de vraag van Sociaal Gemert- 
Bakel over Schutsveld schriftelijk te 
beantwoorden 

Van 
Dijk

  20201201 antwoord aangeboden 
aan fractie Sociaal GB

Cie Fin. 
en 
Bestuur

24-11-
2020

Agp 5. Wethouder van Dijk zegt toe 
actief het gesprek over budget 
jongerenwerkers aan te gaan met 
wethouder Steeghs.  

Van 
Dijk

SD  20201209 antwoord aangeboden 
aan VVD



Cie Fin. 
en 
Bestuur

24-11-
2020

Agp 6. Wethouder Van Dijk zegt toe 
in afstemming met collega Ruimte 
tot een procedurevoorstel te komen 
over de veronderstelde link tussen 
het exploitatieplan en de mogelijke 
ruimtelijke ontwikkeling aan de 
Groeskuilen (Oeverlanden);

Van 
Dijk

SPP  20201210 Donderdag 10 
december  is er om 19.00 uur een 
besloten raadsvergadering over dit 
onderwerp.
Door de wethouders zal dan een 
antwoord gegeven worden op de 
door de gemeenteraad gestelde 
vragen.

Cie Fin. 
en 
Bestuur

24-11-
2020

Agp 6. Wethouder Van Dijk zegt toe 
de vaststellingsovereenkomst 
tussen gemeente Gemert-Bakel en 
familie Van Els vertrouwelijk in 
iBabs toe te voegen voor 
raadsleden 

Van 
Dijk

 afgedaan 20201126 toegevoegd

Cie Fin. 
en 
Bestuur

24-11-
2020

Agp 7. Wethouder van Dijk zegt toe 
een informatieavond te organiseren 
over afval en hiervoor de directeur 
van Blink uit te nodigen.

Van 
Dijk

   

Cie Fin. 
en 
Bestuur

24-11-
2020

Agp 7. Wethouder van Dijk zegt toe 
de ‘tarievenlijst was/wordt’ na te 
kijken en de eventuele manco aan 
te passen

Van 
Dijk

   

Cie Fin. 
en 
Bestuur

24-11-
2020

Agp 8. Wethouder van Dijk zegt toe 
de vragen van de Dorpspartij 
schriftelijk te beantwoorden. 

Van 
Dijk

   

Cie Fin. 
en 
Bestuur

24-11-
2020

Agp. 8 Wethouder van Dijk zegt toe 
de vragen BSOB  van Sociaal 
Gemert-Bakel schriftelijk te 
beantwoorden. 

Van 
Dijk

  20201201 ontvangen door de 
griffie en toegevoegd aan de 
stukken voor de raad van 10-12-
2020

Cie Fin. 
en 
Bestuur

24-11-
2020

Agp 8. Wethouder van Dijk zegt toe 
via B&W info de commissie- en 
raadsleden bij te praten over BSOB 
in het algemeen en specifiek over 
de inning van de toeristenbelasting. 

Van 
Dijk

   

Cie Fin. 
en 
Bestuur

24-11-
2020

Agp 9. Wethouder van Dijk zegt toe 
in gesprek te gaan met 
ondernemersvereniging en 
dorpsoverleg.

Van 
Dijk

   

Cie Fin. 
en 
Bestuur

24-11-
2020

Agp 9. Wethouder van Dijk zegt toe 
op een later stadium in het proces 
een B&W info te organiseren. 

Van 
Dijk

   

Cie Fin. 
en 
Bestuur

24-11-
2020

Agp 9. Wethouder van Dijk maakt 
op korte termijn een afspraak over 
het onderwerp voorkeursrecht 
bedrijventerreinen met raadslid 
Coopmans.

Van 
Dijk

SPP   

Cie Fin. 
en 
Bestuur

24-11-
2020

Agp 10. Portefeuillehouder van 
Veen zegt toe voor 1 mei een B&W 
info / werksessie m.b.t. 
prioriteitsstelling te organiseren.

Van 
Veen 

VT  20201203 BenW info "Prioriteiten 
Handhaving" ingepland op 21 april 
2021. 

Cie Fin. 
en 
Bestuur

24-11-
2020

Agp 10. Portefeuillehouder van 
Veen zegt toe dat de kosten voor 
de inhuur van de extra boa worden 
opgenomen in het 
Coronakostenoverzicht.

Van 
Veen 

BV   


